



CERTIFIED BREEDER FORM

منتج سلالة معتمد

In order to register as a certified EKF breeder, EKF must make sure that all certified breeders are meeting the EKF breeding requirements making sure that EKF is just following the FCI breeds standards.

من أجل التسجيل كمنتج سلالة معتمد بالجمعية، يتعين على الجمعية التأكد من أن جميع منتجي السلالات المعتمدين تتوافق فيهم متطلبات الجمعية للإنتاج، مع الوضع في الاعتبار أن الجمعية تتبع فقط مواصفات الإتحاد الدولي القياسي للسلالات.

All breeders must be completely aware of their breeds' standards and following EKF breeding strategy.

جميع منتجي السلالات يجب أن يكونوا على دراية تامه بالمواصفات القياسية للسلالات التي يقوموا بإنتاجها، وأن يتبعوا إستراتيجية إنتاج السلالات للجمعية.

I'm hereby to register as a certified EKF breeder, and I approve that I totally understand my chosen breed standards and specifications that are applied by FCI and I accept all EKF rules and regulations and breeding strategy which I believe that they have been stated in the sake of enhancing breeding and reinforcing the purebred dogs in Egypt.

أنا وبموجب هذا، أود التسجيل في الجمعية كمنتج سلالة معتمد، وأنا أقر بأنني على دراية تامه بالخصائص والمواصفات القياسية للسلالة المختار إنتاجها والمدرجه من قبل الإتحاد الدولي للكلاب، كما أنني أقبل قواعد ولوائح وإستراتيجية الجمعية في الإنتاج والتي في إعتقادي أنها قد وضعت من أجل تعزيز وتحسين إنتاج السلالات في مصر.

I'm aware that based on the authority that I have been granted by EKF for breeding, my breeding is also a subject to random DNA check tests frequently applied upon the EKF request and the full payment will be on my own.

أنا أعلم أنه إستنادا إلى السلطه المخوله لي من الجمعية في الإنتاج، أن إنتاجي من السلالات قد يخضع بين الحين والآخر إلى إختبار حمض نووي عشوائي بناءا على طلب الجمعية مع تحملى تكاليف الإختبار.

I also, accept the EKF penalties which shall be applied in case of any lack of commitment to any of EKF rules and regulations and breeding strategy starting from warning until total suspension.

كما أنني أيضا أقبل بعقوبات الجمعية في حالة قلة أو عدم الإلتزام بقواعد ولوائح وإستراتيجية الجمعية في الإنتاج، بداية بالتحذير ومرورا بالإيقاف.

Signed by/توقيع: _____ Date/التاريخ: ____ / ____ / ____

Address/العنوان: _____

Chosen breeds/السلالات المختاره: _____
